




<p><b>Presidieutskottets sammanträde</b> 2016-05-10 kl. 17:07 - 18:24 Lauritzen, Uppsala studentkår</p> <p><b>Mötesordförande:</b> Nils Lundin</p> <p><b>Sekreterare:</b> Martin Holmer</p>	<p><b>Närvarande</b> Caisa Lycken Miranda Cox Andreas Engstedt Tobias Fredriksson Isa Jansson Camilla Wallin Bergström Nils Lundin Linn Larsson Ingwall Oliver Åbrink Daniel Simmons Karin Ottander</p>	<p><b>Sektion</b>  LÄRA LÄRA Humanistiska Samhällsvetenskapliga Medicinska Juridiska LÄRA (studiebevakare) Ekonomiska (studiebevakare)</p>
<p><b>§1 Mötets öppnande</b></p>	<p>Mötet öppnades kl. 17:07.</p>	
<p><b>§2 Formalia</b> a) Val av mötesordförande</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b>  <i>att</i> till mötesordförande välja Nils Lundin.</p>	
<p>b) Val av justerare</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b>  <i>att</i> till justerare välja Oliver Åbrink.</p>	
<p>c) Godkännande av dagordning</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b>  <i>att</i> lägga till en ny §6 <i>Sektionsmedelsfördelning och samverkansrådet</i> och justera numrering därefter. <i>att</i> godkänna dagordningen.</p>	
<p>d) Eventuella adjungeringar</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b>  <i>att</i> för mötet adjungera Isa Jansson och Marjo Palokangas.</p>	
<p>e) Förrätande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>	
<p>f) Föregående protokoll</p>	<p>Inget justerat föregående protokoll förelåg.  <b>Presidieutskottet beslutar</b>  <i>att</i> bordlägga punkten.</p>	
<p><b>§3 Meddelanderunda, Presidiets PM och rapporter</b></p>	<p><b>Presidiet:</b> Ett längre PM om vad som hänt senaste tiden skickades till fullmäktige inför majfullmäktige 160503. Det har även förts fler diskussioner angående universitetets bidrag till studentkårer. De vill inte frikoppla bidraget gentemot statsbidraget. Finns dock inget beslut i frågan än.</p> <p><b>Juridiska:</b> Har utsett årets lärare på fakulteten och delat ut pris till denna. Tillsammans med Caisa har en skrivelse författats och skickats till fakultetsnämnden gällande långsam rättning. En enkät har gjorts gällande att juristprogrammet enbart ska börja ha intag på höstterminen. De positiva aspekterna av detta är oftast enbart för lärare och personal medan många av de negativa aspekterna drabbar studenterna.</p> <p><b>Medicinska:</b> Har haft möte i det verkställande utskottet och diskuterat de få ansökningar som inkommit gällande uppdraget som studiebevakare. Diskuterar nu ifall nuvarande studiebevakares arvodering ska fortlöpa till augusti för att en komplett överlämning ska kunna göras. Till de andra utlysta posterna har det kommit in flera ansökningar. Inför höstens mottagningar planeras ett stort möte tillsammans med Studenthälsan och alla generaler samt andra ansvariga. Planerar även en avslutningsmiddag för sektionen.</p>	

PRESIDIEUTSKOTTETS  
DISKUSSIONSPROTOKOLL

	<p><b>Humanistiska:</b> Har tillsatt en ny studiebevakare på 50 % med fallansvar, Jaroslav. Camilla, Moa och Jaroslav ska alla hjälpa till med fallen. Sektionen har fått i flera ansökningar till sektionen, dock inte till presidieposterna.</p> <p><b>Ekonomiska:</b> Just nu är det mycket jobb med att rekrytera institutionsrepresentanter och att övertyga prefekterna om tillsättningen av dessa.</p> <p><b>LÄRA:</b> Mycket planering inför nästa termin. Möte om Lära Café om olika ämnen att diskutera. Planerat för introdagen och insparken i höst. Gått ut med information om årsmötet, ser ut att finnas kandidater till en full styrelse. Intervjuar studiebevakare nu i veckan för nästa år. Överlämningar görs.</p> <p><b>Samhällsvetenskapliga:</b> Har jobbat med rekryteringen inför kommande verksamhetsår.</p>
§4 Planering av terminsstart	Uppsala studentkårs informationsansvarige Marjo Palokangas föredrog hur arbetet kommer se ut inför terminsstartens medlemsrekrytering. Ett överlämningsdokument med schema är i sitt slutskede och kommer vara klart i slutet av månaden.
§5 Kårens framtid	PRUT fortsatte diskutera kårens framtida uppbyggnad och struktur. Sektionerna återkopplade vad som tagits upp hos sektionerna samt vilka synpunkter som kommit fram gällande det material som tidigare presenterats.
§6 Sektionsmedelsfördelning och samverkansrådet	Caisa Lycken föredrog ärendet.
§7 Frågor till rektor	Inga frågor till rektor förelåg.
§8 Övriga frågor	Inga övriga frågor förelåg. Nästa möte är planerat till 24 maj.
§9 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§10 Mötets avslutande	Mötet avslutades kl. 18:24.

  
Mötesordförande  
Nils Lundin

  
Mötessekreterare  
Martin Holmer

  
Justerare  
Oliver Åbrink